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П Р О Т О К О Л 

№ 4  

 
 Днес, 22.02.2024 г., от 14.00 часа, в зала 304 на община Шумен се 

проведе заседание на ПК по „Здравеопазване и социална политика”. 

 

На заседанието присъстваха:  

д-р Валентин Петров               - председател 

д-р Махмуд Аламо       - зам.-председател  

Емне Осман             - член 

Татяна Кипрова                         - член  

Даниела Русева                  - член 

Катя Кайрякова          - член 

Юлия Неделчева                   - член. 

 

На заседанието присъства още: г-жа А. Аспарухова - председател на 

ОбС; д-р Св. Хайнова - заместник-кмет СПЗ; г-жа П. Петрова - директор на 

дирекция „Социална политика и здравеопазване; г-жа Д. Петрова - заместник-

кмет по „Бюджет и финанси”; г-жа Д. Христова - началник отдел „Бюджет и 

човешки ресурси“;  г-жа М. Пенева - ст. експерт „Бюджет и човешки ресурси“; 

г-н К. Кирилов - мл. експерт „Капиталови разходи и инв. и дог. по стр.“; г-жа 

Г. Нягулова-Стефанова - ст. юрисконсулт; г-н Ив. Илиев - общински съветник; 

журналисти. 

 

Заседанието беше открито и ръководено от председателя на ПК д-р В. 

Петров. Със 7  гласа „за”, без „против” и без „въздържали се” комисията прие 

следния 

 

Д Н Е В Е Н    Р Е Д: 

 

  I. Докладни записки за предстоящата сесия: 

1. Приемане на декларация за запазване статута на детските ясли 

към Министерството на здравеопазване - докладна записка от Пл. Петков 

- зам.-председател на ОбС Шумен  /т. 1 от дневния ред на сесията/; 

2. ПРИЕМАНЕ НА БЮДЖЕТА НА ОБЩИНА ШУМЕН ЗА 2024 г. - 

докладна записка от проф. Хр. Христов - кмет на община Шумен /т. 6 от 

дневния ред на сесията/; 

3. Представяне на Програма за управление на Община Шумен в 

мандат 2023-2027 г. - докладна записка от проф. Хр. Христов - кмет на 

община Шумен  /т. 8 от дневния ред на сесията/; 

4. Промяна на статута на сграда с идентификатор 83510.668.59.1, 

находяща се в гр. Шумен, ул. „Гоце Делчев“ № 7, предоставени за 

управление на ОП „ОЖИ“ - докладна записка от проф. Хр. Христов - кмет 

на община Шумен  /т. 13 от дневния ред на сесията/; 
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5. Кандидатстване на община Шумен по кампания 2024 на проект 

„Красива България“ - докладна записка от проф. Хр. Христов - кмет на 

община Шумен  /т. 14 от дневния ред на сесията/; 

6. Отчет за изпълнението на решенията на Общински съвет за 2023 

година - докладна записка от проф. Хр. Христов - кмет на община Шумен  

/т. 15 от дневния ред на сесията/; 

7. Кандидатстване на община Шумен по Фонд „Социална закрила“ 

/ФСЗ/ - докладна записка от проф. Хр. Христов - кмет на община Шумен  

/т. 20 от дневния ред на сесията/. 

II. Текущи докладни записки. 

1. Писмо от д-р Свилен Арнаудов - управител на „КОЦ-Шумен“ 

ЕООД, относно годишен доклад за състоянието на системите за финансово 

управление и контрол в „КОЦ-Шумен“ ЕООД за 2023 г. и въпросник за 

самооценка на системите за финансово управление и контрол в „КОЦ-

Шумен“ ЕООД за 2023 г.  вх. № 61-01-032 от 25.01.2024 г./; 

2. Писмо от Иво Иванов - управител на „МТЛ I-Шумен“ ЕООД, 

относно годишен доклад за състоянието на системите за финансово 

управление и контрол в „МТЛ I-Шумен“ ЕООД и въпросник за 

самооценка на системите за финансово управление и контрол в „МТЛ I-

Шумен“ ЕООД   /вх. № 61-01-059 от 07.02.2024 г./; 

3.  Писмо от д-р Магдалена Ангелова - управител на „ДКЦ I-Шумен“ 

ЕООД, относно годишен доклад за състоянието на системите за финансово 

управление и контрол за 2023 г. в „ДКЦ I-Шумен“ ЕООД и попълнен  

въпросник за самооценка на системите за финансово управление и 

контрол в „ДКЦ I-Шумен“ ЕООД за 2023 г.     /вх. № 61-01-068 от 

09.02.2024 г./; 

4. Писмо от д-р Малина Драгнева - управител на ДЦ „Дент-Шумен“ 

ЕООД, относно годишен доклад и попълнен въпросник/вх. № 61-01-065 от 

09.02.2024 г./. 

 

ПО ПЪРВА ТОЧКА 

Докладни записки за предстоящата сесия 

 

1. Приемане на декларация за запазване статута на детските ясли 

към Министерството на здравеопазване - докладна записка от Пл. Петков 

- зам.-председател на ОбС Шумен  /т. 1 от дневния ред на сесията/. 

И 

Искане за подкрепа от директорите та Детски ясли в гр. Шумен  /вх. 

№ 61-01-071 от 12.02.2024 г./. 

 

 Д-р В. Петров - „Има подадено искане за подкрепа от директорите на 

детски ясли в гр. Шумен и докладна записка от г-н Пл. Петков - зам.-

председател на ОбС, в подкрепа на досегашния статут на детските ясли.“ 



 

 

 

3

Г-жа Ю. Неделчева - „Аз съм на мнение, че трябва да останат към 

Министерството на здравеопазването.“ 

Д-р Св. Хайнова - „Преди година и половина това предложение е било 

внесено на първо четене в Парламента за гласуване, но тогава е спряно със 

стачни действия. Всъщност, това е предложението на академик Денков. Така 

или иначе, детските ясли сега се водят към Министерството на 

здравеопазването, но идеята е да преминат към Министерството на 

образованието и науката. Знаете, че в медицинския много години наред бяха 

нулеви и има липса на персонал - медицински сестри. Искат детските ясли да 

преминат към МОН, за да могат да бъдат включени в тях педагози, като по 

този начин ще бъдат повишени и заплатите. Община Шумен и директорите на 

детските ясли се обединихме около това, че сме против, тъй като ясно е 

разписано, че посещават детските ясли деца от нула до три години. Според нас 

не е уместно педагози да полагат грижи за деца в тази крехка възраст. И сега в 

детските ясли има педагози, но те са тясно специализирани. Медицинското 

лице в яслите е едно и работи от 9 до 16 часа. Разбираме това ранно детско 

развитие, върху което искат да работят, но според всички по-важно е първо 

децата да са здрави. Заради това помолихме за подкрепа и ОбС. На следващо 

наше събиране ще поканим и депутатите, които са от шуменския избирателен 

район, за да имаме тяхната подкрепа, тъй като съвсем скоро ще бъде внесено 

предложението за гласуване.“ 

Д-р В. Петров - „Аз подкрепям изцяло вашето становище. Имам 

впечатление от работата на медицинските сестри в детските ясли. Там 

основното е да има медицинска грижа. Разбира се, че и другото е важно, но 

медицинската грижа е номер едно. Предлагам да подкрепим декларацията на 

ОбС.“     

Г-жа Д. Русева - „Декларацията е до Народното събрание, да имат 

предвид при приемане на закона.“  

 

Със 7 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се” ПК взе следното 

решение: Приема Декларацията в подкрепа запазването на статута на 

детските ясли в община Шумен.   

 

 

2. ПРИЕМАНЕ НА БЮДЖЕТА НА ОБЩИНА ШУМЕН ЗА 2024 г. - 

докладна записка от проф. Хр. Христов - кмет на община Шумен /т. 6 от 

дневния ред на сесията/. 

 

Д-р В. Петров - „Нашата комисия ще се спре основно на тази част от 

бюджета, която касае здравеопазването и социалните политики.“ 

Д-р Св. Хайнова - „В бюджета за 2024 г., в ресора здравеопазване са 

заложени повече средства, като идеята е да реновираме Детско отделение в 

МБАЛ. Имаме уверение, че до две седмици проекта ще бъде приключен и след 

това ще бъде възложен на строителна фирма. Също, за социалния патронаж са 

отделени повече средства, за да можем да разширим дейността и да увеличим 
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потребителите на услугата. В детските ясли са завишени заплатите, достигнати 

са исканията от държавата.“ 

Г-жа Д. Петрова - „Предвидени са текущи ремонти в детски ясли.“  

Д-р В. Петров - „Аз съм приятно впечатлен от средствата в бюджета, 

които се отпускат от община Шумен за здравеопазване. За МБАЛ всяка година 

са отпускани 100 000 лв., а сега сумата е 280 000 лв. Подкрепям изцяло 

проекта за бюджет.“ 

 Г-жа Д. Петрова - „Бюджетът на община Шумен е в размер на 167 млн. 

лв. Разликата от 23 млн. лв. е преходния остатък, който е формиран към 

01.01.2024 г. Отразен е в Приложение № 13. От тези пари 10 млн. лв. са за 

сектор „държавни дейности“ и 13 млн. лв. са за местни дейности, плюс 

дофинансиране. Бюджетът е съставен при спазване на всички нормативни 

изисквания, действащи към момента на неговото изготвяне, както и всички 

разпоредби на постановленията за изпълнение държавния бюджет. Като цяло 

бюджетът съдържа новости, които са свързани с приоритетите на община 

Шумен за периода на четиригодишния период на управление. За 2024 г. ще 

бъдат приоритетно финансирани образование, спорт, култура, социална 

подкрепа за хората. Ще продължи финансирането на техническата и социална 

инфраструктура. За спорт са заложени 720 000 лв., от които 337 000 лв. са за 

финансиране на спортни клубове. Заложен е и един нов механизъм за 

предоставяне на средства на спортни организации за организиране на 

мероприятия. Сумата е 68 000 лв., която като за старт е чудесна. Завишени са и 

средствата за приюта за животни с 20 000 лв. В капиталовата програма на 

общината освен ремонта, който е заложен за МБАЛ, са включени и 

проектиране на шест детски площадки.“ 

Г-жа Д. Русева - „Записано е проектиране на детски площадки, но това го 

имаше и миналата година, същите суми. Хората кога ще ги видят тези детски 

площадки на практика?“ 

Г-жа Т. Кипрова - „Малко повече яснота за проектирането на Детското 

отделение в МБАЛ?“ 

Д-р Св. Хайнова - „Арх. Валери Колев изготвя проекта за Детското 

отделение. Държим да е пълния проект, за да можем после да изискваме 

всичко, което трябва да се случи там. За сега нещата се случват малко по-бавно 

от очакваното, но имаме уверението, че до две седмици проекта ще бъде 

финализиран. В началото на м. март ще можем да го предоставим на 

строителите, като държа крайния срок за изпълнение на проекта да е 

01.06.2024 г. - денят на детето.“    

Г-жа Т. Кипрова - „Включено ли е в бюджета допълнение към 

хеликоптерната площадка, допълнителни средства?“ 

Г-жа Д. Петрова - „Не е включено в бюджета към момента. В общината 

не са постъпвали питания, искания за допълнително финансиране. Идеята е 

централизирана, проектът е стартирал в София, доколкото знам.“ 

Г-жа П. Петрова - „Изпратили сме писмо до Министъра на 

здравеопазването, очакваме отговор.“  
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Г-жа Т. Кипрова - „В Плевен са одобрени по-отрано и в ОбС са 

разглеждали отново въпроса за хеликоптерните площадки.“ 

Д-р Св. Хайнова - „Предвиждаме в двора на болницата да направим кът 

за отдих, да облагородим двора предвид, че Детско отделение ще бъде 

преместено. В двора за сега няма детска площадка, но смятаме в този кът за 

отдих поне за сега да сложим една люлка, една пързалка за децата, да 

осигурим сянка, да се почисти.“  

Г-жа Ю. Неделчева - „Знае ли се кога общината ще влезе в истинско 

владение на двора?“ 

Д-р Св. Хайнова - „Оказа се, че бариерата е наша и двора е наш.“ 

Г-жа Ю. Неделчева - „Не се събират парите.“ 

Г-жа Т. Кипрова - „Събират се, но от болницата.“ 

Г-жа К. Кайрякова - „Какъв е проблемът, че се събират от болницата, 

това е нашата болница?“ 

Д-р Св. Хайнова - „В моментна на всяко едно излизане се заплащаше 

такса от 1 лв. Разговаря ли сме с д-р Д. Костов и сега не се взема такса на 

родителите, когато се налага да посещават Спешно отделение.“ 

Г-жа Д. Русева - „Много приятно съм изненадана за тези 280 000 лв. за 

МБАЛ. Имахме стратегия преди, където се предвиждаха по 100 000 лв. 

ежегодно да се дават на МБАЛ, но постепенно тази сума намаля. Към 180 000 

лв. за Детско отделение има още 35 000 лв. преходен остатък, така ли е?“  

Г-жа Д. Петрова - „Тези пари са за проектирането. Сумата общо е        

215  000 лв. “ 

Г-жа Д. Русева - „Има и 55 000 лв. за апаратура за ДКЦ.“ 

Д-р В. Петров - „Посочената апаратура е насочена само към 

физиотерапия. Оставам с впечатлението, че физиотерапията е единствената 

важна в ДКЦ. Това от една страна е добре, но другите сектори в ДКЦ също 

може би, имат нужда от нова апаратура.“ 

Д-р Св. Хайнова - „Това са поискали и това е включено в бюджета.“  

Г-жа Д. Русева - „На стр. 7 от докладната записка според мен, трябва да 

се допълни и програмата за финансовата помощ за лечение. Видях, че я има в 

т. 26.6 в проекта за решение, но я няма в мотивите. На стр. 25 са записани 

125 000 лв. за осигуряване на пътнически автомобил за Дома за стари хора. 

Цената според мен, е много висока.“ 

Г-н К. Кирилов - „Така е посочено в тяхната докладна записка, но това е 

специализиран микробус с платформа, носилка и др. приспособления.“  

Г-жа Д. Русева - „Т.е., приемаме го за микробус. На стр. 26 са записани 

детските площадки. Миналата година гласувахме шест детски площадки по 

5 000 лв. за проектиране, сега е същото. Това означава, че нищо не е свършено, 

проектирането не е направено. Аз направих писмени предложения до 

общинска администрация по повод обсъждането на бюджета. От тях почти 

нищо не видях в бюджета въпреки, че в мотивите пише, че са взети предвид 

предложенията на общински съветници. На първо място бях писала детската 

площадка на ул. „Ген. Скобелев“ № 68 и № 70, от две години съм поела 

ангажимент към тези хора.“ 
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Г-жа Д. Петрова - „Искам да кажа, че тази площадка е подадена от 

колегите само с проектиране.“ 

Г-жа Д. Русева - „Нито една детска площадка ли няма да направи 

администрацията през тази година? Само с проектиране ли ще се занимаваме?“ 

Г-н К. Кирилов - „За миналата година заложихме по 3 500 лв., но не 

намерихме изпълнител за това проектиране и затова завишихме сумата на 

5 000 лв. Като намерим кой да изпълни проектирането, ще се изградят 

детските площадки.“ 

Г-жа Т. Кипрова - „Няма заложени пари за изпълнение.“ 

Г-жа Д. Петрова - „Така е, в бюджета на общината няма към момента 

заложени средства за това. Трябва да има проектиране, след това трябва да има 

разрешително за строеж и не се знае колко време ще отнемат тези процедури.“ 

Г-жа Д. Русева - „На общественото обсъждане арх. Н. Симеонов 

отговори на гражданката, че до шест месеца очаква да са готови проектите. 

Това означава, че след това трябва да започне изграждането.“  

Г-жа Д. Петрова - „Всичко зависи от КСС-то. Когато те са готови се 

прави преценка и се преценява дали ще е необходим ЗОП. Може на 

шестмесечието да се преразгледа темата и ако е необходимо, ще се включат 

сумите на актуализация. По предложенията, които бяха направени след 

общественото обсъждане има съставен протокол и са отбелязани кои от тях са 

приети и кои не. Всичко, което е прието е и с обяснения.“ 

Г-жа Д. Русева - „Ще помоля да ми изпратите този протокол. Заложени 

са 5 000 лв. за СОЗ за Мараш.“ 

Г-жа Д. Петрова - „След като се направиха обсъжданията се залагат 

300 000 лв. за Мараш, в дейност 898. Тъй като става въпрос за строителство ще 

бъдат махнати от там и ще влязат в капиталовата програма на общината, т.е. 

капиталовата програма от 25 млн. лв. ще бъде завишена с тези 300 000 лв. Това 

ще го кажем на бюджетна комисия. Записаните 5 000 лв. са само за 

ограждането на СОЗ-а.“ 

Г-жа Д. Русева - „ На стр. 27 има записани 186 000 лв. за придобиване на 

нематериални дълготрайни активи. Какво включват те?“ 

Г-жа Д. Петрова - „Това е общата сума и тя е разбита по-надолу.“ 

Г-жа Д. Русева - „Наградите, които са записани в проекта за решение, в 

размер на 30 000 лв. общо - ще се приемат ли някакви правила за 

разпределението им?“ 

Г-жа Д. Петрова - „Има правила.“ 

Г-жа Д. Русева - „Ще се приемат ли от ОбС?“ 

Г-жа Д. Петрова - „Не мога да отговоря. Тези суми ежегодно се включват 

в бюджета на общината. Бих искала да кажа, че колегите подготвят наредба за 

младежките проекти, по-скоро правилник, който е почти на финала. За 

младежките проекти има заделени 65 000 лв. Подготвят се по искане на ПК по 

МДС, ясни и точни правила за финансиране на спортни мероприятия, които са 

на организации, различни от община Шумен.“ 

Г-жа Д. Русева - „А това покачване почти 50% на сумите за социално 

осигуряване в какво ще се изрази, стр. 8 от докладната записка?“ 
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Г-жа Д. Петрова - „В общината има новоразкрити три услуги в края на 

миналата година и те бяха частично финансирани - само за три месеца. Сега им 

се предоставя бюджет за 12 месеца. Услугите са много хубави и полезни. В 

тези 50% са включени и увеличението на заплатите на персонала, както и 

подобряване качеството на услугите.“ 

Г-жа П. Петрова - „Едната услуга е Център за ранно детски развитие и се 

помещава в сградата на ДГ „Пчелица“. Беше по проект, но стана държавно 

делегирана. Там се работи с деца, които имат нужда от специфична помощ.“ 

Г-жа Д. Русева - „Във функцията за здравеопазване увеличението е само 

8%.“ 

Д-р Св. Хайнова - „На територията на община Шумен има 27 действащи 

социални услуги.“  

Г-жа Д. Русева - „Здравеопазването е държавна политика и би трябвало 

държавата да се грижи за него.“ 

Д-р В. Петров - „Имаме КОЦ, той е в добро състояние и не се нуждае от 

допълнително помощ. ДКЦ също няма необходимост от съществена помощ 

като средства от бюджета на общината. Общо практикуващите лекари и 

специалисти също се финансират изцяло от Здравно осигурителната каса. 

Може би затова е нисък процента на увеличение в здравеопазването.“ 

Г-жа Д. Русева - „При общинските заведения е обратно, защото вероятно 

държавата се е погрижила.“  

 

С 6 гласа „за”, без „против” и 1 „въздържал се” ПК взе следното 

решение: Приема докладната записка в частта за здравеопазване и 

социална политика.   

 

 

3. Представяне на Програма за управление на Община Шумен в 

мандат 2023-2027 г. - докладна записка от проф. Хр. Христов - кмет на 

община Шумен  /т. 8 от дневния ред на сесията/. 

 

Г-жа К. Кайрякова - „Разгледах програмата, звучи доста добре, 

амбициозна е. Дано да се реализира. Не успях да я разгледам в детайли, но 

това, което е написано звучи много добре.“ 

Д-р В. Петров - „Моите поздравления за екипа на кмета. Видях заложено 

в програмата нещо, което го говоря от много време - идеята да се прави 

профилактика.“ 

Д-р Св. Хайнова - „Ще стартираме с онкологията, с профилактични 

прегледи за рак на гърдата. Смятаме да започнем в началото на м. март. 

Периодично ще има такива прегледи. Ще продължим с изследвания за други 

видове тумори. Искаме да се направи такава превенция и с кардиолозите, 

невролозите, защото се оказва, че населението ни е болно.“ 

Д-р В. Петров - „Преди година, м. януари, изпратих над 30 човека на 

коронарография и всички те се оказаха позитивни. Следващият месец 

резултатите се оказаха същите. Това ме доведе до идеята, че трябва да се 
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направи нещо в този град. Тогава го предложих на комисия, после в зала, но не 

беше оформено добре и не се осъществи. Смятам с д-р Хайнова и екипа на 

общината да поговорим по този въпрос и да започнем с тази програма. Давам 

си ясна сметка, че това е изключително трудно и тежко начинание и трябва да 

се ситуира по правилния начин, за да има ефект.“    

Д-р Св. Хайнова - „Смятам, че заедно с профилактичните прегледи 

трябва да има и информационна кампания в този смисъл, защото хората не са 

информирани. Ако вървят паралелно двете мероприятия, успехът ще е по-

голям. Смятаме да осъществим контакти със специалистите, работещи в КОЦ 

и ДКЦ. Ще има организация такива прегледи да бъдат с приоритет в 

определено време от месеца, за да не чакат хората по няколко месеца, за да се 

прегледат с направление. Разделили сме програмата на краткосрочна, 

средносрочна и дългосрочна, дали сме на проф. Христов списък от цели, които 

ще осъществим през първата година на мандата. Смятам, че мероприятията, 

които сме заложили са реалистични. Ако работим всички заедно, програмата 

ще е успешна.“ 

Д-р М. Аламо - „Профилактични прегледи не се правят от поне 2-3 

години, защото специалистите са малко. Подкрепям идеята, но трябва да има 

добра организация, както и да има още един консулт. Предполагам, че 

напливът ще е към КОЦ-а. Хората ще предпочитат да се преглеждат при нас.“ 

 Д-р В. Петров - „Харесвам КОЦ-а, но да не подценяваме и другите 

структури на град Шумен. Да не забравяме и, че освен раковите заболявания 

има и заболявания, по които сме на първо място в Европа и света, и това са 

сърдечно-съдовите заболявания. Убиец номер едно са сърдечно-съдовите 

заболявания и на тях трябва да се обърне огромно внимание.“ 

Г-жа Д. Русева - „Бих искала да предложа да се вземат резултатите от 

статистиката и там, където е най-рисково, от там да се започне.“  

Д-р В. Петров - „Миналата година идеята ми беше да се сформират две 

комисии. Едната да е за онко заболяванията, другата - за съдовите заболявания. 

Тези комисии да организират осъществяването на профилактиките, защото 

няма да стане лесно и бързо.“  

Д-р Св. Хайнова - „Мисля, че е добре първата кампания да е в КОЦ, 

следващата такава да е в ДКЦ и така да се въртят, на ротационен принцип, за 

да не се натоварва едно и също лечебно заведение.“ 

Д-р М. Аламо - „Много заводи, частни фирми имат предложения към нас 

за профилактични прегледи на служителите им, но се получава така, че в 

рамките на седмица трябва да се прегледат над 2 000 души. В такива случаи им 

отказваме, тъй като е невъзможно да бъде направено. Говорим за 

профилактика, а тя трябва да бъде качествена.“  

Г-жа Ю. Неделчева - „В РЗОК не са ли предвидени средства за 

профилактични прегледи?“ 

Д-р В. Петров - „Това е работа на личния лекар, който при съмнение за 

заболяване трябва да насочи пациента към специалист. Профилактиката се 

дели на два вида. Едната е първична профилактика, когато целиш да подобриш 

здравето на здрав човек. Другата е вторична профилактика, когато целиш да 
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оздравиш болен пациент. Нещата трябва да бъдат разделени и трябва да бъдат 

направени качествено. Въпросът с профилактиката е изключително сложен. 

Всичко трябва да бъде премислено добре и направено качествено.“ 

Г-жа Т. Кипрова - „Поздравления към екипа на проф. Христов. Запознах 

се обстойно с програмата и особено в частта за здравеопазване. На мен ми 

направи впечатление точката за създаване на възможност за денонощен 

педиатричен кабинет, гише за денонощна продажба на лекарства. В момента в 

Шумен няма денонощна аптека. Хората, които са писали програмата са 

помислили за всяка възрастова група.“ 

Г-жа П. Петрова - „Програмата е отворен документ и винаги може да се 

променя и допълва.“    

Д-р В. Петров - „Записали сте, че няма да се допусне закриването на 

никоя структура. Сега имам предвид очно отделение. Миналия мандат д-р Ив. 

Петров беше инициирал събиране по повод точно на закриване на очното 

отделение в болницата. Една частна клиника ще работи до 18 часа, а след това? 

Ако има проблем, ще има ли поне един специалист в този град, който да може 

да помогне? Ще бъде много жалко, ако останем без очни специалисти.“ 

Г-жа П. Петрова - „Водили сме разговори с д-р Д. Костов по този въпрос. 

За сега има специалисти, но най-добре той ще ни обясни.“ 

 

Със 7 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се” ПК взе следното 

решение: Приема за информация Програмата за управление на Община 

Шумен в мандат 2023-2027 г.  

 

 

4. Промяна на статута на сграда с идентификатор 83510.668.59.1, 

находяща се в гр. Шумен, ул. „Гоце Делчев“ № 7, предоставени за 

управление на ОП „ОЖИ“ - докладна записка от проф. Хр. Христов - кмет 

на община Шумен  /т. 13 от дневния ред на сесията/. 

 

Г-жа П. Петрова - „Сградата беше отредена за жилищни нужди. В нея 

беше настанено семейство. Сега семейството напуска сградата. Ние имаме 

идея да разкрием нова социална услуга, касаеща Център за социална 

рехабилитация и интеграция на лица с деменция, дневна форма. Ще ползваме 

тази сграда. Тя е малка, адаптирана, с капацитет 10 човека, има рампа за 

инвалиди. Необходим е ремонт, но преди това трябва да бъде сменено 

предназначението на сградата.“    

 

Със 7 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се” ПК взе следното 

решение: Подкрепя докладната записка.  
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5. Кандидатстване на община Шумен по кампания 2024 на проект 

„Красива България“ - докладна записка от проф. Хр. Христов - кмет на 

община Шумен  /т. 14 от дневния ред на сесията/. 

 

Г-жа П. Петрова - „Необходимо е решение на ОбС, за да може общината 

да кандидатства по проекта „Красива България“. Общината ще участва със 

съфинансиране в размер на 45 188 лв., 50% от стойността по проекта. В 

сградата на ул. „Гоце Делчев“ - предходната точка, ще бъде ситуиран Центъра 

за социална рехабилитация и интеграция за възрастни хора с деменция. Срокът 

за кандидатстване е 09.03.2024 г.“ 

 

Със 7 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се” ПК взе следното 

решение: Подкрепя докладната записка.  

 

 

6. Отчет за изпълнението на решенията на Общински съвет за 2023 

година - докладна записка от проф. Хр. Христов - кмет на община Шумен  

/т. 15 от дневния ред на сесията/. 

 

Няма коментари по докладната записка. 

 

Със 7 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се” ПК взе следното 

решение: Приема за информация отчета за изпълнението на решенията на 

ОбС за 2023 година.    

 

 

7. Кандидатстване на община Шумен по Фонд „Социална закрила“ 

/ФСЗ/ - докладна записка от проф. Хр. Христов - кмет на община Шумен  

/т. 20 от дневния ред на сесията/. 

 

Г-жа П. Петрова - „Отново е необходимо решение на ОбС, за да 

кандидатстваме по Фонд „Социална закрила“. Общината ще кандидатства за 

придобиване на ДМА, поддържане на материалната база и изграждане на нова, 

реконструкция на съществуващата база за предоставяне на социални услуги, 

на стойност 45 000 лв. Съфинансирането е в размер на 9 600 лв. Срокът за 

кандидатстване и м. март.“ 

Г-жа Т. Кипрова - „Идеята е добра и ще я подкрепим. Щом можем да 

ползваме европейски пари по различни програми, трябва да кандидатстваме.“ 

  

Със 7 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се” ПК взе следното 

решение: Подкрепя докладната записка. 
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ПО ВТОРА ТОЧКА 

Текущи докладни записки 

  

1. Писмо от д-р Свилен Арнаудов - управител на „КОЦ-Шумен“ 

ЕООД, относно годишен доклад за състоянието на системите за финансово 

управление и контрол в „КОЦ-Шумен“ ЕООД за 2023 г. и въпросник за 

самооценка на системите за финансово управление и контрол в „КОЦ-

Шумен“ ЕООД за 2023 г.  вх. № 61-01-032 от 25.01.2024 г./; 

2. Писмо от Иво Иванов - управител на „МТЛ I-Шумен“ ЕООД, 

относно годишен доклад за състоянието на системите за финансово 

управление и контрол в „МТЛ I-Шумен“ ЕООД и въпросник за 

самооценка на системите за финансово управление и контрол в „МТЛ I-

Шумен“ ЕООД   /вх. № 61-01-059 от 07.02.2024 г./; 

3.  Писмо от д-р Магдалена Ангелова - управител на „ДКЦ I-Шумен“ 

ЕООД, относно годишен доклад за състоянието на системите за финансово 

управление и контрол за 2023 г. в „ДКЦ I-Шумен“ ЕООД и попълнен  

въпросник за самооценка на системите за финансово управление и 

контрол в „ДКЦ I-Шумен“ ЕООД за 2023 г.     /вх. № 61-01-068 от 

09.02.2024 г./; 

4. Писмо от д-р Малина Драгнева - управител на ДЦ „Дент-Шумен“ 

ЕООД, относно годишен доклад и попълнен въпросник/вх. № 61-01-065 от 

09.02.2024 г./. 

  

Д-р В. Петров - „Бях последна година управител на ДКЦ когато въведоха 

тези изисквания за самооценка на управителите на лечебните заведения. 

Системата е четирибална. Всички са си дали максималната оценка. Трябва да 

приемем за информация писмата.“   

ПК приема за информация годишните доклади за състоянието на 

системите за финансово управление и контрол за 2023 г. и въпросника за 

самооценка на системите за финансово управление и контрол за 2023 г., на 

четирите лечебни заведения. 

 

 Поради изчерпване на дневния ред заседанието беше закрито в 15.05 

часа.   

 

 

 

       ПРЕДСЕДАТЕЛ на ПК:  /П/ 

                   /д-р В. Петров/ 

 

 

 

 

ПРОТОКОЛЧИК: /П/ 

       /М. Шарбанова/ 


